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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 
Dato:  27. januar 2020 Tidspunkt:  17.00 - 19.30 

 
Sted: Personalerum 

Møde indkaldt 
af: 

LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Tina Quaade Skotte, Næstformand, Sonny Storgaard, Ann-Marie 
Bengtzen, Johni Christensen, Dorthe Rousing, Susanne Steensen, Lasse Bay 
Jensen, Suppleant: Henrik Olsen. 
Elevrep.: formand Marcus og næstformand Lykke:  
Medarbejderrepræsentanter KB og MP,  
Ledelse: Skoleleder Lisbeth Thaulow (LT), SFO-leder: Jimmy Diwas 
Fraværende: Johni Christensen 

 

 

1.Emne:  Nyt fra elevråd (5 min) 

Til orientering. Elevrådet orienterer  

Konklusion Der blev orienteret om følgende: 
• Skolebod er startet med 7.A. Boden er økonomisk uafhængig af skolen. Det 

er en stor succes. De udvider nu med frugt tilbud og evt. vandtilbud i 
stedet for juice. Maden købes i Brugsen. Forældrene hjælper med indkøb. 
7. kl. er obs. på at der skal være nogle sunde tilbud.  

• Toiletkonkurrence: Der kommer nye toiletskilte op i løbet af kort tid. 
• Elevrådet har forslag til en bedre skolegård. 
• Bedre netdækning ønskes. Et problem når mange går på. 
• Sand i sandkassen ønskes. 
• Stor ros til elevrådsarbejdet 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Skolebod kan indgå som en del af kostpolitikken.   

   

   

 

 

2.Emne:  Orientering fra SFO (5) 

Til orientering Kort orientering fra SFO 

Konklusion(er): Der blev orienteret om følgende:  
Fastelavnsfest for 0. – 3. klasse og for tilmeldte SFO-elever 4. – 6. klasse 
afvikles i SFO-regi fredag d. 21. februar. 
Talentshow afholdes d. 30. januar om eftermiddagen. 
Der er rullende aktiviteter i SFO.  
Fællesspisning for SFO-2 børn d. 16. januar. Et godt arrangement. Der arbejdes 
på et nyt arrangement.  
Discofest for SFO2 børn i anden SFO. 
Der har været afholdt forældremøde, med få tilmeldte.  
Ros til aktivitetskalender.  
Morgenmadscafe: Fungerer fint, men flere frivillige ønskes. Der er en god 
kultur, meget stille og roligt, med gode tilbud.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina vil gerne tilbyde at hænge plakater op.    

   

   

 

3. Emne:  Tilbagemelding fra fonde (10 min) 

Til orientering Firhøjskolen har fået afslag fra Den A. P. Møllerske Støttefond. 
Der ønskes nye øjne på fondsansøgningen.  
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Konklusion(er): Vi vurderer på næste møde, og evaluerer inden sommerferien.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Susanne vil gerne kigge ansøgning igennem og komme 
med inspiration.  

  

Bygge- og anlægsfonden kontaktes LT  

Projekt evalueres i maj mdr. LT  

 

 

4. Emne:  Høringssvar: Kvalitetsrapport (30 min) 

Udarbejdelse af 
høringssvar 

Kvalitetsrapport er sendt til jeres e-mailadresse. 
På mødet gennemgås særlige opmærksomhedspunkter. 
Der laves oplæg til høringssvar 

Konklusion  
Politikerne fralægger sig ansvar i kvalitetsrapporten 
Det er vigtigt at børnene kommer i skole med det fortsæt at lære. 
Læring er et samarbejde mellem skole og forældre.   
Reformen har gjort at mange forældre opfatter at lektier ikke eksistere.  
Der er alt for meget fokus på faglige resultater.  
Der skal tages højde for at årgange kan være udfordret fagligt.  
Vi skal også have fokus på elevernes trivsel, manglende motivation 
Synlig læring, tilgang til læring….  
Kommunen skal skabe rammerne for god læring. Der skal fastholdes strategier – 
der må ikke ændres kurs.  
Udelæringsrum ønskes til anderledes undervisning 
Det er som om vi er meget stolte af at mange er inkluderet. Der skal tages 
udgangspunkt i den enkelte elevs behov. 
Lad os få lov til at lave nogle forsøg i forhold til tidlig skolestart og inklusion. 
 
Kvalitetsrapporten råber på handling, og kan udmunde i en 3 trins rapport: 

1. Handling på kommunalt niveau – give skolerne noget råderum og frihed. 
Eks tidlig indsats.  

2. hvad kan man gøre på skolen 
3. Hvad kan børn og forældre gøre for at løfte…..  

Vi har alt for mange indsatser, og har brug for ro i undervisningen, og de indsatser 
vi har gang i.  
Tør politikerne sætte forventninger om at forældrene skal gøre børnene 
undervisningsparate, læse lektier mv.  
Fokus på: 

• Tidlig indsats 
• Flere timer til administrative opgaver--- mange nye 
• Inklusion procent kontra karakterer 

 
Lad os få fokus på vores kerneopgave – undervisning. 
 
Vi skal af med teatch for test. Vi bruger for mange test. 
 
Vi mangler værktøjerne til leve op til den nye Børne og ungepolitik. 
Børne- og ungepolitikken kan være midlet til effekten af kvalitetsrapporten.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Tina udarbejder høringssvar.   

Forklare hvad vi gør på Firhøjskolen, for at højne det 
faglige. Opslag på Aula.  
Måske: Lægge en teaser på FB, om at SKb laver 
høringssvar. 

  

   

 

5. Emne:  Høringssvar: Børne-og ungepolitik (20 min) 

Udarbejdelse af 
høringssvar 

Materiale er rundsendt. 
På mødet gennemgås børne- og ungepolitikken 
Der laves oplæg høringssvar  
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Konklusion Vision: Alle børn og unge skal have mulighed for at indfri deres potentiale. 
Velgørende at gøre børnene livsduelige, og at alt ikke skal gøres op i karakterer.  
Selve politikken er god. 
Selve indholdet er fint og godt sat op visuelt.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Henrik laver udkast til høringssvar og rundsender.    

   

   

 

6. Emne:  Budget 2020 og regnskab 2019 (20 min) 

 Materiale medbringes på mødet. 
Firhøjskolen skal anvende 228000 kr til nyinvestering.  
LT orienterer.  

Konklusion Regnskab er pt ikke afsluttet for 2019. 
Budget 2019 er ikke endeligt færdigt. Der forventes en mindre nedskrivning. 
Prioritering af midler til nyinvestering. 
Halvdelen af midlerne bruges til it. Pcér. SKb ønsker at spørge lærerne. 
Tilbagemelding på næste møde 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

7. Emne:  Skoleårets planlægning – oplæg v. LT (15 min) 

 Tidsplan præsenteres 
Timefordelingsplan 
Ringetider  

Konklusion Ringetider: Vedtaget 
Tidsplan taget til efterretning 
Timefordelingsplan har ikke været til høring i MED-udvalg. Med på næste møde. 
Obligatoriske timer fortsætter, og da vi har fokus på fagligt løft i dansk og 
matematik, er oplæg at øvrige timer går til holdundervisning i disse dag. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

6. Emne:  

8. Emne:  Revidering af principper udfra omdelt oplæg på sidste skb.møde 

Revidering af 
principper/politikker. 
Gruppe drøftelse. 

• Opfølgning fra sidste møde: Sorg og krisepolitik (indsætte 
skema – hvem gør hvad) v. Henrik  
Materiale udsendt på sidste møde. Nuværende politik kan 
ses på hjemmesiden: Firhoejskolen.aula.dk 
 

Møde i januar:  
• Ordensregler (oplæg v. LT) 
• Sundhedspolitik der kan opdeles i følgende underpunkter 

(se venligst hjemmesiden): 
• Kost 
• Rygning 
• Alkohol 
• Motion (Skole+SFO) 
• Søvn 

 
• BYOD. Vi afventer at Børn og familieudvalget kommer med 

en revidering. 
 

 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Henrik, Marianne og Kristina reviderer og kommer med 
oplæg til næste møde 
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9.  Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Hjemmeside er ved at blive updateret: Hvem vil 
gerne være med som kontakt på hjemmesiden? 

  

• Trine Bonde er konstitueret som skoleleder på 
Årby skole. Viceskoleleder slås op. 

  

• Følge op på ansøgning til SFO-pasning til 4. – 6. 
klasse i ferier og morgenåbning. Vi ønsker at 
tilbyde det fremad helt lovligt, mod betaling. 

LT  

• Dialogmøde og workshop: 23.    

   

Næste møde: 2. marts 2020   

 

 


